
Styrelsemöte 28/8 2015  

 

Deltagare: Anna Tidman, Magnus Ivarsson, Pia Åkerlind, Cecilia Malmström och Brita 

Warne.  

 

1. Mötet öppnas.  

 

2. Föredragningslista godkänns.  

 

3. Föregående protokoll  

 

4. Nya styrelseledamöter inför årsmötet  

 Barbro Lindgren föreslås som kandidat till styrelsen.  

 Ordförande Anna mailar valberedningen (Caroline Larsson) som mailar POMS 

medlemmar angående att Barbro Lindgren föreslås som kandidat till styrelsen. 

Eventuella intresseanmälningar om engagemang i styrelsen tas även emot.  

 Pia kontaktar psykologförbundet ang. kallelse till årsmötet. Kallelse till årsmötet 

publiceras även i nyhetsbrevet som kommer i september månad.  

 Maria Fritzell tillfrågas om att vara med i valberedningen inför nästa år.  

 

5. Kassarapport från kassören. POMS tillgånger inför årets konferens är ca 130 000 kr.  

 

6. Inga nya remisser har kommit in.  

 

7. Konferenser och arrangemang.  

Kvällsaktiviteten är planerad och blir av 15/10. Styrelsen möts samma dag kl 15.00 på Ersta 

Konferens. Allt är klart inför höstkonferensen.  

 

8. Kontakt med andra organisationer  

Nätverket samtalet i centrum bjuds in till styrelsemöte i februari för att diskutera vidare 

upplägg och samarbete. Kontakt med andra organisationer diskuteras på nästa ordinarie 

styrelsemöte i december.   

 

9.  POMS-bladet och POMS nyhetsbrev  

Nästa nyhetsbrev skickas ut 7/9 och nyhetbrevet därefter planeras komma ut runt 7/11.  

Nästa POMS-blad kommer efter nyår och det kommer att innehålla en mer fyllig 

verksamhetsberättelse samt favoriter i repris av inslagen i nyhetsbreven.  

 

10. Hemsidan fortsätter så som tidigare. Magnus uppdaterar den.  

 

11. Uppdrag åt POMS 

 Anna har mailat habiliteringschefernas yrkesförening angående 

habiliteringspsykologernas arbetssituation.  

 Villkoren i samhället för personer med intellektuell funktionsnedsättning; ingår i 

temakvällen 15/10.  

 Föräldrar med funktionsnedsättning. Styrelsen undersöker möjligheter att ha detta 

som temakväll under våren 2016.  

 Att uppvakta skolministern. Detta finns kvar som uppdrag men andra uppdrag 

prioriteras först.  

 



12. Förbundskontakter  

Anna har varit på två förbundsträffar. En i oktober 2014 där hon berättade om POMS och vad 

som är viktigt för oss. Anna lyfte situationen för föräldrar med funktionsnedsättning och 

socialtjänstens kompetens att möta denna grupp. Hon lyfte även arbetsmiljön för 

habiliteringspsykologer.  

På den andra träffen i maj 2015 informerade psykologförbundet om att de funderade på att 

återuppta psykologidagarna och detta diskuterades med yrkesföreningarna.  

 

13. Inga bordlagda frågor.  

 

14. Inga övriga frågor.  

 

15. 16/10 är det årsmöte och nästa ordinarie styrelsemöte är 4/12.  

 

 

 

Sekreterare 

Brita Warne 


